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Zápisnica č. 1/2023 

     z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Drietoma 

     konaného dňa 16. februára 2023 o 17.00 hod v prístavbe    

     kultúrneho domu Drietoma 

_________________________________________________________ 
  

K bodu 1 programu OZ    
Otvorenie zasadnutia 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a ďalej viedol Jaroslav Mego, starosta obce. 
Skonštatoval, že na zasadnutí je prítomných 8 poslancov, 1 poslanec (Zdenko Machara) sa 
ospravedlnil  a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.            
Za zapisovateľku starosta obce poveril: zamestnankyňu obecného úradu Mgr. Moniku 
Hoštákovú. 
 

   
K bodu 2 programu OZ    
Schválenie programu obecného zastupiteľstva   
Program na riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva bol zaslaný všetkým poslancom 
elektronickou poštou, bol zverejnený na úradnej tabuli a internetovej stránke obce Drietoma. 
Program: 
1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu 
3. Voľba overovateľov zápisnice 
4. Kontrola uznesení 
5. Správa o činnosti obecnej rady 
6. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022    
7. Prerokovanie Komunitného plánu sociálnych služieb obce Drietoma na roky 2023 – 2030  
8. Žiadosti právnických a fyzických osôb 
9. Pripomienky a podnety občanov 

Rôzne 
Diskusia  

 

 

Uznesenie č. 1/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Drietoma schvaľuje program rokovania obecného 

zastupiteľstva  

za:  8 (Ing. Peter Filo, Ing. Matúš Baliak, JUDr. Ing. Vladimíra Barišová, Peter Kukučka, 

Ľubomír Michalec Dis. Art., Michaela Miklášová, Tomáš Palko, Bc. Renáta Svrčková)                                 

proti:   0 

zdržal sa:  0   

 

 

K bodu 3 programu OZ    

Voľba overovateľov zápisnice 
Za overovateľov zápisnice starosta obce navrhol poslancov: Michaela Miklášová, Peter 
Kukučka 

 

Uznesenie č. 2/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Drietoma schvaľuje overovateľov zápisnice.   
Michaela Miklášová 
za:  7 (Ing. Peter Filo, Ing. Matúš Baliak, JUDr. Ing. Vladimíra Barišová, Peter Kukučka, 

Ľubomír Michalec Dis. Art., Tomáš Palko, Bc. Renáta Svrčková)                                                            

proti:   0 

zdržal sa:  1 (Michaela Miklášová)  
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Peter Kukučka. 
za:  7 (Ing. Peter Filo, Ing. Matúš Baliak, JUDr. Ing. Vladimíra Barišová, Ľubomír      

Michalec Dis. Art., Michaela Miklášová, Tomáš Palko, Bc. Renáta Svrčková) 

proti:   0 

zdržal sa:  1 (Peter Kukučka)  

 

 

 

K bodu 4 programu OZ    
Kontrola uznesení 
Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva predniesol hlavný 
kontrolór obce Drietoma Mgr. Radovan Sáska.  
Pri uznesení č. 103/2022, ktorým sa schválilo VZN č. 3/2022 o miestnych daniach a miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady boli schválené zmenené 
podmienky pre triedený zber. Toto zatiaľ nie je zrealizované - nie vinou obce, ale dodávateľa. 
Starosta obce informoval, že niekoľkým okolitým obciam už OZV vypovedali zmluvu - po 
zavedení zálohovania plastových fliaš začína byť problém so spracovaním ostatného 
plastového odpadu, ktorého hodnota sa tým znížila. OZV, s ktorou má zmluvu Obec Drietoma, 
zatiaľ problém neavizovala a obec nekontaktovala. Uznesenie teda nie je v plnej miere 
splnené, hlavný kontrolór ho bude naďalej sledovať.  
Pri kontrole unesenia č. 121/2022 k žiadosti Slovenského zväzu protifašistických bojovníkov 
Melčice- Lieskové o dotáciu z rozpočtu obce, ku ktorej na základe hlasovania uznesenie 
nebolo prijaté, ukladá aparátu obecného úradu písomne informovať žiadateľa o výsledku 
hlasovania.  
V rámci kontroly starších uznesení upozorňuje na uznesenie č.99/2003, na základe ktorého sa 
každý rok poskytovala zľava poplatku za vývoz komunálneho odpadu. Hlavný kontrolór 
upozornil, že to nie je správne, pretože uznesenie nemôže ísť nad rámec VZN a uznesenie je 
potrebné zrušiť.   
     

Uznesenie č. 3/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Drietoma berie na vedomie správu o plnení uznesení 
z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
za:  8 (Ing. Peter Filo, Ing. Matúš Baliak, JUDr. Ing. Vladimíra Barišová, Peter Kukučka, 

Ľubomír Michalec Dis. Art., Michaela Miklášová, Tomáš Palko, Bc. Renáta Svrčková)                                 

proti:   0 

zdržal sa:  0   

 

 

 

K bodu 5 programu OZ  
Správa o činnosti obecnej rady 
Správu o činnosti obecnej rady predniesol zástupca starostu obce Ing. Peter Filo. Obecná 
rada sa od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva stretla jedenkrát samostatne 
a jedenkrát v rámci zasadnutia Komisie pre výstavbu, financie, správy majetku a ochranu 
verejného poriadku. Na zasadnutí obecnej rady sa prejednali predaje pozemkov, prenájom 
priestorov, aktuálne výzvy na poskytnutie nenávratných finančných prostriedkov, žiadosti 
fyzických a právnických osôb, prebiehajúce práce v obci, plánované kultúrne podujatia.   

 

Uznesenie č. 4/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Drietoma berie na vedomie správu o činnosti obecnej rady. 
za:  8 (Ing. Peter Filo, Ing. Matúš Baliak, JUDr. Ing. Vladimíra Barišová, Peter Kukučka, 

Ľubomír Michalec Dis. Art., Michaela Miklášová, Tomáš Palko, Bc. Renáta Svrčková)                                                                 

proti:   0 

zdržal sa:  0   
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K bodu 6 programu OZ  
Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022  
Hlavný kontrolór obce Mgr. Radovan Sáska predniesol správu o výsledkoch kontrolnej činnosti 
za rok 2022. Správa bola zaslaná mailom všetkým poslancom obecného zastupiteľstva. 
Kontroly boli zamerané predovšetkým na dodržiavanie ustanovení zákonov: 
- č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, 
- č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, 
- č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, 
- č. 9/2010 Z. z. o sťažnostiach v znení neskorších predpisov, 
- č. 311/2001 Z. z. Zákonník práce v znení neskorších predpisov, 
- č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole, vnútornom audite a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov v znení neskorších predpisov, 
- č. 283/2002 Z. z. o cestovných náhradách v znení neskorších predpisov, 
- č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov, 
- č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom záujme v znení neskorších predpisov, 
- č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy v znení neskorších predpisov, 
- č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších 
pravidlách, 
- č. 25/2006 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov 
Finančné kontroly: 
- Kontrola hospodárenia a nakladania s fin. prostriedkami obce za obdobie 2. polrok 2021 a 1. 
polrok 2022 
- Kontrola hospodárenia s finančnými prostriedkami ZŠ s MŠ Drietoma za obdobie 2. polrok 
2021 a 1. polrok 2022 
- Kontrola riadiacich dokumentov v obci Drietoma  
- Kontrola čerpania dotácií z vlastných príjmov poskytnutých obcou spoločenským 
a záujmovým združeniam na území obce v r. 2021 
Ostatné kontroly: 
- Kontrola plnenia uznesení OZ za r. 2022 
- Kontrola nájomných zmlúv v Obci Drietoma 
- Kontrola plnenia zákona č. 382/2011 Z.z. Občianskeho zákonníka a Zákona o slobodnom 
prístupe k informáciám č. 211/2000 Z.z. v obci Drietoma 
- Kontrola platového zaradenia zamestnancov podľa zákona 553/2003 Z.z. a novely   
č. 224/2019 Z.z. v  RO ZŠ s MŠ Drietoma 
 
V priebehu hodnoteného obdobia roka 2022 boli samostatne vypracované a predložené 
obecnému zastupiteľstvu : 
- Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2021 
- Stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2021 
- Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na roky 2023- 2025 
- Plán práce na 1. a 2. polrok 2022 

V uskutočnených kontrolách a zisťovaní skutkového stavu nebolo preukázané závažné 

porušenie zákonov, noriem a smerníc platných v Slovenskej republike. Nedostatky formálneho 

a administratívneho charakteru boli odstránené v priebehu procesu kontroly. 

 

Uznesenie č. 5/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Drietoma berie na vedomie správu o výsledkoch kontrolnej 
činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022. 
za:  8 (Ing. Peter Filo, Ing. Matúš Baliak, JUDr. Ing. Vladimíra Barišová, Peter Kukučka, 

Ľubomír Michalec Dis. Art., Michaela Miklášová, Tomáš Palko, Bc. Renáta Svrčková)                                                                 

proti:   0 

zdržal sa:  0   
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K bodu 7 programu OZ 
Prerokovanie Komunitného plánu sociálnych služieb obce Drietoma na roky 
2023 – 2030.  
Komunitný plán bol rozposlaný na pripomienkovanie mailom. Poslanci pripomienkovali  
sprievodný text, ktorý dopĺňa Určenie cieľov a priorít rozvoja sociálnych služieb. Pripomienky 
boli zapracované.    
 

Uznesenie č. 6/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Drietoma schvaľuje Komunitný plán sociálnych služieb 
obce Drietoma na roky 2023 – 2030 aj s prednesenými a zapracovanými pripomienkami.   
za:  8 (Ing. Peter Filo, Ing. Matúš Baliak, JUDr. Ing. Vladimíra Barišová, Peter Kukučka, 

Ľubomír Michalec Dis. Art., Michaela Miklášová, Tomáš Palko, Bc. Renáta Svrčková)                                                                 

proti:   0 

zdržal sa:  0   

 
 
 
K bodu 8 programu OZ  
Žiadosti právnických a fyzických osôb 
 
8.1  Žiadosť Petra Vetráka 
Peter Vetrák doručil žiadosť o dofinancovanie pobytu jeho brata – nášho občana Slavomíra 
Vetráka v Zariadení sociálnych služieb v Skalke nad Váhom. Obec Drietoma aktuálne nemá 
v rozpočte voľné finančné prostriedky, ktoré by vedela uvoľniť na tento účel, podľa zákona je 
rodina povinná postarať sa o blízkeho príbuzného. V tomto zmysle bude aparát obecného 
úradu na žiadosť odpovedať.      
 

Uznesenie č. 7/2023 
Obecné zastupiteľstvo Obce Drietoma berie na vedomie žiadosť Petra Vetráka 
o dofinancovanie pobytu jeho brata - občana Slavomíra Vetráka v Zariadení sociálnych 
služieb v Skalke nad Váhom.    
za:  7 (Ing. Peter Filo, Ing. Matúš Baliak, JUDr. Ing. Vladimíra Barišová, Ľubomír Michalec 

Dis. Art., Michaela Miklášová, Tomáš Palko, Bc. Renáta Svrčková)                                                                 

proti:   0 

zdržal sa:  1 (Peter Kukučka) 

 
 
8.2  Žiadosť Júlie Gorčíkovej 
Júlia Gorčíková doručila žiadosť o úpravu prístupovej cesty a úpravu osvetlenia v lokalite 
Drietoma – časť Branné. Cesta je vo vlastníctve obce – definovaná ako účelová komunikácia 
(lesná, poľná cesta). Rekonštrukcia vyžaduje veľa finančných prostriedkov, ktoré obec nemá. 
Obyvatelia, ktorí si tu zvolili bývanie, musia počítať s tým, že na samote nie je možné 
zabezpečiť obyvateľom také služby, ako v zastavanom území.  
Verejné osvetlenie tu obec má, ale doplnenie každého nového stĺpa je nutné riešiť cez projekt. 
Nové osvetlenie sa bude riešiť pri výstavbe plánovanej cyklocesty – keďže nie je istý termín 
výstavby, obec bude hľadať nejaké iné riešenie. Jednou z možností je napríklad solárne 
osvetlenie. Hlavný kontrolór odporúča postupné riešenie osvetlenia všetkých osád.  
 

Uznesenie č. 8/2023 
Obecné zastupiteľstvo Obce Drietoma berie na vedomie žiadosť Júlie Gorčíkovej o 
úpravu prístupovej cesty a úpravu osvetlenia v lokalite Drietoma – časť Branné.     

za:  8 (Ing. Peter Filo, Ing. Matúš Baliak, JUDr. Ing. Vladimíra Barišová, Peter Kukučka, 

Ľubomír Michalec Dis. Art., Michaela Miklášová, Tomáš Palko, Bc. Renáta Svrčková)                                                                 

proti:   0 

zdržal sa:  0   
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8.3  Žiadosť Tomáša Kútneho  
Tomáš Kútny doručil žiadosť o riešenie nevhodného stavu miestnej komunikácie na rozhraní 
Pažite a Rožňovskej uličky. Po uložení optiky nebola komunikácia daná do pôvodného stavu, 
krajnica cesty bola spevnená len navážkou hliny, bez asfaltu. Autá prechádzajúce po krajnici 
vytvárajú tlak na jeho oporný múr, hrozí aj poškodenie prípojky vody a plynu. Starosta 
upozorňuje, že problémových častí v obci je viac, je potrebná obhliadka a následne rozhodnúť 
o spôsobe riešenia.      
 

Uznesenie č. 9/2023 
Obecné zastupiteľstvo Obce Drietoma postupuje žiadosť p. Tomáša Kútneho Komisii 
pre výstavbu, financie, správy majetku a ochranu verejného poriadku.   
za:  8 (Ing. Peter Filo, Ing. Matúš Baliak, JUDr. Ing. Vladimíra Barišová, Peter Kukučka, 

Ľubomír Michalec Dis. Art., Michaela Miklášová, Tomáš Palko, Bc. Renáta Svrčková)                                                                 

proti:   0 

zdržal sa:  0   

 
 
 
8.4  Žiadosť spoločnosti MUDr. Činčala s.r.o. 
Praktický lekár pre dospelých MUDr. Ľubomír Činčala doručil žiadosť o pomoc pri 
zabezpečení zdravotnej starostlivosti o našich občanov formou odpustenia nájmu alebo 
poplatku za energie. Starosta obce upozorňuje na kritický stav lekárov v okrese a navrhuje 
schváliť benefit, ktorý by sme vedeli ponúknuť aj iným lekárom. Hlavný kontrolór navrhuje 
odpustiť nájom, pretože to je priamy náklad obce (poplatok za energie ako taký odpúšťať 
neodporúča, pretože to je spotreba lekára). Poslanci sa v rozprave priklonili k zníženiu nájmu 
na minimum.      
 

Uznesenie č. 10/2023 
Obecné zastupiteľstvo Obce Drietoma schvaľuje zmenu výšky nájmu medzi obcou 
Drietoma a spoločnosťou MUDr. Činčala, s.r.o. v priestoroch zdravotného strediska na 
výšku nájmu 1 euro/rok z dôvodu dôležitosti zachovania poskytovania zdravotnej 
starostlivosti pre obyvateľov obce Drietoma. Zmena výšky nájmu bude zapracovaná v 
dodatku k nájomnej zmluve s účinnosťou od 1.3.2023. 
 
za:  8 (Ing. Peter Filo, Ing. Matúš Baliak, JUDr. Ing. Vladimíra Barišová, Peter Kukučka, 

Ľubomír Michalec Dis. Art., Michaela Miklášová, Tomáš Palko, Bc. Renáta Svrčková)                                                                 

proti:   0 

zdržal sa:  0   

 

 

 

8.5  Žiadosť Jaroslavy Bilčíkovej 
Jaroslava Bilčíková doručila žiadosť o odkúpenie časti parcely č. 3076, ktorá susedí s jej 
pozemkom. Pozemok s nehnuteľnosťou obec kúpila za účelom rozšírenia a rekonštrukcie 
miestnej komunikácie, žiadateľka má záujem o časť parcely, na ktorej zatiaľ stojí 
nehnuteľnosť. Nie je rozhodnuté, čo bude s nehnuteľnosťou v budúcnosti, takže žiadosť je 
momentálne bezpredmetná. 
 

Uznesenie č. 11/2023 
Obecné zastupiteľstvo Obce Drietoma berie na vedomie žiadosť Jaroslavy Bilčíkovej 
o odkúpenie časti parcely č. 3076.  
za:  8 (Ing. Peter Filo, Ing. Matúš Baliak, JUDr. Ing. Vladimíra Barišová, Peter Kukučka, 

Ľubomír Michalec Dis. Art., Michaela Miklášová, Tomáš Palko, Bc. Renáta Svrčková)                                                                 

proti:   0 

zdržal sa:  0   
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8.6  Žiadosť organizácie Slnečný lúč n.o. 
Prevádzkovateľ zariadenia pre seniorov Slnečný lúč n.o. doručil žiadosť o prenájom pozemku 
pri terajšom vstupe do zariadenia (198 m2) na vybudovanie bezbariérovej terasy. Na 
vybudovanie získa organizácia nenávratný finančný príspevok. Poslanci vyjadrili súhlasné 
stanovisko. Starosta obce po geometrickom zameraní novovzniknutej parcely zabezpečí 
zverejnenie zámeru s osobitným zreteľom, po uplynutí termínu zverejnenia zvolá mimoriadne 
zastupiteľstvo za účelom schválenia dodatku ku zmluve o nájme danej parcely.       
 

Uznesenie č. 12/2023 
Obecné zastupiteľstvo Obce Drietoma berie na vedomie žiadosť organizácie Slnečný 
lúč n.o. o prenájom pozemku na vybudovanie bezbariérovej terasy pre Zariadenie 
sociálnych služieb Slnečný lúč.    
za:  7 (Ing. Peter Filo, Ing. Matúš Baliak, JUDr. Ing. Vladimíra Barišová, Peter Kukučka, 

Ľubomír Michalec Dis. Art., Michaela Miklášová, Bc. Renáta Svrčková)                                                                 

proti:   0 

zdržal sa:  1 (Tomáš Palko)    

 

 

 

K bodu 9 programu OZ 

9.1 Pripomienky a podnety občanov   

Poslanec Peter Kukučka v mene občanov tlmočil pochvalu za zaujatie postoja k ponukám na 
odkúpenie pozemkov, ktoré si obyvatelia Drietomy našli v poslednom období v poštových 
schránkach a žiada, aby tento postoj obec zverejňovala ešte aspoň ďalší týždeň – najmä 
v miestnom rozhlase.    

 
 

9.2 Rôzne    

 
9.2.1  Schválenie vyhlásenia verejnej obchodnej súťaže na prenájom nebytových 

priestorov v hasičskej zbrojnici 

Obec Drietoma má zámer prenajať nebytové priestory v požiarnej zbrojnici verejnou 

obchodnou súťažou. Poslanci navrhli minimálnu výšku nájomného za nebytový priestor 

v sume 21 eur/m2/rok. Do súťaže odporúčajú neuvádzať vonkajšie priestory, v prípade záujmu 

nájomcu bude možné prenajať aj tie s predpokladaným nájomným 10 eur /m2/rok.  

 

Uznesenie č. 13/2023  
Obecné zastupiteľstvo Obce Drietoma schvaľuje vyhlásenie verejnej obchodnej súťaže 
č. 1/2023 na prenájom nebytových priestorov o rozlohe 157,75 m2 v budove - súpisné 
číslo 329 postavenej na pozemku KN C p.č. 576/2 (hasičská zbrojnica) zapísanej na liste 
vlastníctva č. 1 v k.ú. Drietoma vo vlastníctve vyhlasovateľa s nasledovnými 
podmienkami: minimálna výška nájomného za nebytový priestor je stanovená na sumu 
21 eur/m2/rok (cena nájmu sa vypočítava za plochu nebytového priestoru o rozmere 
157,75 m2). 
Obecné zastupiteľstvo si vyhradzuje právo verejnú obchodnú súťaž kedykoľvek zrušiť. 
za:  8 (Ing. Peter Filo, Ing. Matúš Baliak, JUDr. Ing. Vladimíra Barišová, Peter Kukučka, 

Ľubomír Michalec Dis. Art., Michaela Miklášová, Tomáš Palko, Bc. Renáta Svrčková)                                                                 

proti:   0 

zdržal sa:  0   
 
 

9.2.2  Cezhraničná spolupráca  
Starosta obce informoval o možnosti spoločného projektu s českou stranou na vybudovanie 
časti cyklocesty. Cyklocestu určite nedokážeme vybudovať naraz, trasu treba rozdeliť na viac 
etáp – starosta osloví projektanta, aké sú možnosti rozdelenia na etapy a požiada o cenovú 
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ponuku. Trasa priamo v obci je riešená tak, aby sa popri výstavbe cyklocesty vyriešili aj 
niektoré miestne komunikácie.    
 
 
9.2.3  Nákup osobného motorového vozidla pre potreby výkonu samosprávnych funkcií 
obce 
Návrh predložil zástupca obce Ing. Peter Filo: Vzhľadom na neefektívny model zákonného 
preplácania cestovných náhrad pri používaní súkromných vozidiel pre výkon funkcií obce 
navrhujem zakúpenie osobného motorového vozidla pre tieto potreby. Navrhovaná kategória 
je osobné motorové vozidlo porovnateľné s modelom Škoda Octavia 3 a vyššie, model kombi, 
benzínové prevedenie. Štandardná vnútorná výbava. Navrhujem rovnako bezprostredne pri 
zakúpení vozidla zabezpečiť GPS komunikátor slúžiaci na monitorovanie pohybu vozidla, na 
jeho lokalizáciu a vyhotovovanie záznamu vykonaných jázd, ktoré obec po ukončení 
kalendárneho mesiaca zašle vo forme tzv. knihy jázd hlavnému kontrolórovi obce k 
nahliadnutiu a z dôvodu kontroly. Celkové náklady na takto zakúpené vozidlo stanovuje obec 
na sumu maximálne ??? eur vrátane príslušenstva, zároveň obec obstará službu na 
lokalizáciu a monitorovanie jázd. Obec vypracuje smernicu na používanie tohto motorového 
vozidla, zoznam oprávnených vodičov a zoznamu osôb s prístupom na službu.  
Poslanci sa v rámci rozpravy dohodli na maximálnej cene 25.000 eur.   

 

Uznesenie č. 14/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Drietoma schvaľuje nákup osobného motorového vozidla v 
maximálnej cene 25.000 eur vrátane príslušenstva, za účelom výhradne plnenia výkonu 
samosprávnych funkcií obce.  
za:  8 (Ing. Peter Filo, Ing. Matúš Baliak, JUDr. Ing. Vladimíra Barišová, Peter Kukučka, 

Ľubomír Michalec Dis. Art., Michaela Miklášová, Tomáš Palko, Bc. Renáta Svrčková)                                                                 

proti:   0 

zdržal sa:  0   

 
 
9.2.4  Zrušenie uznesenia č.99/2003  
Obecné zastupiteľstvo ruší uznesenie, na základe ktorého sa opakovanie poskytovala zľava 
na vývoz komunálneho odpadu pre dva rodinné domy. Ako upozornil hlavný kontrolór, nie je to 
správne, pretože uznesenie nemôže ísť nad rámec VZN a uznesenie je potrebné zrušiť. 
Poslancom pripomenul, že stále majú právomoc jednorazovo schváliť zľavu z poplatku za 
konkrétny rok napr. zo sociálnych dôvodov.  
 

Uznesenie č. 15/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Drietoma ruší uznesenie č. 99/2003, na základe ktorého 
bola poskytovaná zľava 10% na vývoz komunálneho odpadu pre rodinný dom súp. číslo 
775 a rodinný dom súp.číslo 549. 
za:  8 (Ing. Peter Filo, Ing. Matúš Baliak, JUDr. Ing. Vladimíra Barišová, Peter Kukučka, 

Ľubomír Michalec Dis. Art., Michaela Miklášová, Tomáš Palko, Bc. Renáta Svrčková)                                                                 

proti:   0 

zdržal sa:  0   

 
 
9.2.9 Stav riešenia vybudovania zberného dvora 
Snažíme sa získať nenávratný finančný príspevok, aktuálne sme riešili doplnenie žiadosti 
v zmysle pokynov a požiadaviek.   
 
 
9.2.10 Cezhraničná spolupráca – Modrý domček  
V tomto projekte prebieha kontrola realizácie, v zmysle požiadaviek a pokynov dokladáme 
množstvo dokumentov, veríme, že pri kontrole bude všetko v poriadku a nedôjde ku korekcii 
prideleného nenávratného finančného príspevku.     
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9.2.11 Zámena pozemkov s Martinom Kotrasom 
Poslanci si pozemok oproti obchodu u Šargavých pozreli pri poslednom stretnutí. Martin 
Kotras aktuálne rieši geometrický plán.     
  
 
9.2.12 Informácia o riešení žiadostí:  
Žiadosť Bohumily Jankujovej 
Pani Jankujová žiada o riešenie vzhľadom na nebezpečné situácie, ktoré vznikajú pri presune 
ľudí bývajúcich na Holbovej na autobusovú zastávku. Riešením by bolo nastupovanie aj 
vystupovanie pri odbočke na Holbovú. Zástupca starostu Peter Filo zisťoval možnosť u 
autobusového dopravcu a na TSK - možnosť dvoch zastávok sa nepripúšťa, odbočka na 
Holbovú nespĺňa parametre pre zastávku a bola by na českej strane (hraničná čiara). 
Zastávka je dopravná stavba, ktorú nemožno stavať na cudzom pozemku. Treba prizvať 
zástupcu za správu cesty a zástupcu za dopravu k diskusii, či je nejaká možnosť riešenia 
a zistiť stanovisko českej strany. Podľa starostu treba zvážiť aj možnosť vybudovania 
chodníka – ale musel by sa stavať v rámci brehovej čiary a časť by opäť bola na českej 
strane, čo by sa možno dalo riešiť v rámci cezhraničnej spolupráce.     
 
Žiadosť Tatiany Svrčkovej 
Pani Svrčková bola informovaná o aktuálnej cene pri predaji pozemku. Vzhľadom na povahu 
pozemku by sa predaj riešil osobitným zreteľom. Ak s cenou súhlasí, môže nechať vypracovať 
geometrický plán.  
  
 
Žiadosť Filipa Bretschneidera  
Žiadateľ bol informovaný o aktuálnej cene pri predaji pozemku. Vzhľadom na povahu 
pozemku by sa predaj riešil osobitným zreteľom. Ak s cenou súhlasí, môže nechať vypracovať 
geometrický plán.  
 
 
9.2.13 Informácia o účasti na školení Združenia miest a obcí Stredného Považia  
Na stretnutí sa veľa diskutovalo o prístupe štátu k samosprávam. Napríklad téma obedy 
zadarmo – ak zákon prejde, 4 mesiace ich majú finančne pokryť samosprávy, pričom mnohé 
samosprávy nenájdu v rámci rozpočtu voľné financie na túto položku. Štát by mal začať 
komunikovať so samosprávami a nedávať im povinnosti bez diskusie o tom, či ich dokážu 
splniť. ZMOS naplánoval celoslovenský protest v stredu 22.2.2023 v Bratislave.  
 
 
9.2.14 Možnosti výstavby sociálneho zariadenia pre seniorov v našej obci 
Starosta obce sa zaujímal o financovanie vybudovania zariadenia sociálnych služieb z Plánu 
obnovy. Plán podporuje budovanie pobytových a ambulantných komunitných centier. 
S ambulantným zariadením sme už mali skúsenosť (denný stacionár), nefungovalo to v takej 
miere, ako sme predpokladali, keďže dochádzka bola dobrovoľná. Starostu obce zaujímala 
výstavba pobytového zariadenia. V tomto prípade nie je vyčlenený dostatok finančných 
prostriedkov, aby sme mali šancu byť úspešní.  
Ďalšou možnosťou financovania je Štátny fond rozvoja bývania. Je zrejmé, že umiestnenie 
zariadenia pre seniorov v budove školy nie je najšťastnejšie – problematické sú nielen 
priestorové možnosti priamo v budove, ale aj otázka okolia, parkovania a pod. Naši obyvatelia 
si zaslúžia dôstojné zariadenie pre seniorov. Obec Melčice-Lieskové zariadenie s využitím 
Štátneho fondu rozvoja bývania stavia. Starosta sa bude v tejto otázke angažovať a zisťovať, 
aké sú podmienky a podobne.  
Vladimíra Barišová vyvolala diskusiu o tom, či by zariadenie prevádzkovala obec sama alebo 
či by sa priestory poskytli nájomcovi (napr. organizácii Slnečný lúč). Podľa starostu obce by 
o tejto otázke malo rozhodnúť až to zastupiteľstvo, za ktorého by sa výstavba realizovala. 
Hlavný kontrolór vysvetlil výhody samostatnosti pri správe a vedení takéhoto zariadenia. Peter 
Filo spomenul štúdiu finančnej stránky, podľa ktorej je optimálny počet minimálne 49 klientov. 
Ako však upozornil starosta obce, zákon obmedzuje maximálnu kapacitu 40 klientov v jednej 
budove, hlavný kontrolór poukázal aj na zákonom stanovené maximálne počty zamestnancov. 
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Všetkým je jasné, že vzhľadom na výšky dôchodkov si veľká časť obyvateľov nemôže dovoliť 
platiť súkromné zariadenia a zhodujú sa, že obec, ako je tá naša, by mala mať vlastné väčšie 
zariadenie. Podľa starostu obce máme dve možnosti – rekonštrukciu kaštieľa v parku (ktorá by 
mohla byť pomerne komplikovaná) alebo výstavbu na zelenej lúke, ktorá by bola vhodnejšia.     
 
 
9.2.15 Havarijný stav strechy nad priestormi materskej školy 
Strecha nad priestormi materskej školy zateká. V tejto časti budovy ZŠ strecha ešte nebola 
opravovaná, malo sa tak stať v rámci plánovanej rekonštrukcie zvyšku budovy. Potrebujeme 
získať nenávratný finančný príspevok, žiaľ, s posledným projektom sme neboli úspešní 
a aktuálne sa projekt opäť prerába v zmysle požiadaviek ďalšej výzvy, do ktorej sa môžeme 
zapojiť do konca marca.  
Zatekanie strechy treba riešiť okamžite. Starosta obce bude zisťovať na odbore školstva, aké 
sú možnosti v rámci havarijného stavu. Otázkou je, ako to opraviť – nevieme, kde zateká do 
strechy, voda preniká cez vrstvy aj do pomerne veľkej vzdialenosti; či tam teraz dať 
kvalitnejšiu krytinu alebo to urobiť provizórne, aby to 2-3 roky vydržalo a spoliehať sa na to, že 
získame peniaze na rekonštrukciu školy.   
 
 
9.2.16 Poškodené siete na multifunkčnom ihrisku 
Na ihrisku je poškodená sieť na bránke a jedna bočná sieť. Istá firma nás oslovila s ponukou 
na výmenu sietí a regeneráciu trávnika. Cena za siete bola 1000,- eur, na regeneráciu 
trávnika nemáme peniaze. Poslanci odporúčajú zistiť, či siete dokážeme vymeniť aj 
svojpomocne.  
 
9.2.17 Defibrilátor do obce 
Starosta obce sa viac ako rok snažil získať defibrilátor do obce, mali by sme ho ako dar od 
sponzora dostať v najbližšej dobe. Najlepší priestor na umiestnenie je budova zdravotného 
strediska (dobrá dostupnosť, pod kamerovým systémom). Následne sa budeme snažiť o čo 
najširšiu osvetu a zabezpečiť pre širokú verejnosť školenie na používanie prístroja.   
 
 
9.2.18 Zmena termínu riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
Starosta obce z pracovných dôvodov požiadal poslancov o zmenu riadneho zasadnutia 
obecného zastupiteľstva, ktoré bolo naplánované 20.4.2023. S poslancami sa dohodol na 
termíne 13.4.2023.  
  
9.2.19 Práce v obci  
Starosta obce v skratke zhrnul činnosť v obci  
- úprava zelene pod katolíckym kostolom – výraznejšie zásahy – presvetlenie, ľahšia 

údržba, je potrebné zvážiť výrub niektorých stromov (tuje sú veľmi vysoké, počas silného 
vetra dochádza k nebezpečnému nakláňaniu celých podkmeňov)  

- úprava zelene na námestí 
- zimná údržba – Peter Filo a ďalší počuli veľa sťažností na odhŕňanie – dodávateľ odhŕňa 

prednou lyžicou, čo vytvára popri krajnici ťažké kopy snehu – treba ho skúsiť vyzvať na 
odhŕňanie zadnou lyžicou; naši obyvatelia ponúkajú odhŕňanie, ale my potrebujeme 
niekoho, kto vie cesty aj posypať – máme viacero ciest do kopca, kde je posyp nevyhnutný  

- oprava verejného osvetlenia a rozhlasu – dlhodobo bol problém s rozhlasom na hornom 
konci, bolo potrebné hľadať poruchu po celej dĺžke vedenia - našla sa a bola odstránená, 
snáď bude rozhlas nejaký čas bez problémov 

- verejné osvetlenie – počas silných vetrov dochádza k vyskratovaniu starého vedenia, 
v dôsledku čoho dochádza k výpadkom verejného osvetlenia vo viacerých častiach obce – 
vyrieši to až rekonštrukcia  

- čistenie odvodňovacích kanálov 
Plánované práce:  
- jarný veľkoobjemový zber – je naplánovaný od 30.3.2023 do 1.4.2023  
- Deň Zeme 1.4.2023  
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9.3 Diskusia 
- Peter Kukučka tlmočil prosbu rod. Šprtlovej o pomoc pri komunikácii so susedom Ing. Pilkom 
ohľadne orezania hrušky, ktorá zasahuje nad ich pozemok a konáre padajú na skrinku 
s plynovou prípojkou - poslanci sa pri najbližšej terénnej obhliadke pozrú na tento stav;  
- Peter Kukučka sa pýtal na možnosti vytvorenia nového zázemia pre technických 
zamestnancov obce, aby požiarnu zbrojnicu mohol využívať len Dobrovoľný hasičský zbor, 
pretože teraz sú v zbrojnici dosť natlačení – starosta obce by za ideálny stav považoval, ak by 
mali priestory pri obecnom úrade (skladové priestory) a v rámci obecného úradu by začínali 
a končili pracovný deň, aktuálne na obecnom úrade priestory voľné nie sú, v priestoroch 
dotazovaných poslancami sa nachádza sklad a obecná knižnica, klenbová pivnica nie je 
vhodný priestor 
- Peter Kukučka upozornil na nezabezpečenú jamu na pozemku p. Martina Kotrasa oproti 
obchodu u Šargavých – pozemok nie je oplotený, je len otázkou času, kedy sa tam niekomu 
čosi stane, v minulosti majiteľ prisľúbil nápravu, zatiaľ nesplnil – starosta obce bude osobne 
vec riešiť  
- Peter Kukučka požaduje väčšiu informovanosť verejnosti o finančných prostriedkoch, ktoré 
obec vynakladá na školu, trochu viac rozpísať, na čo aké financie idú – starosta obce v rámci 
možností informuje, ale s väčšinou poslancov zdieľa názor, že kým sa nedeje niečo závažné, 
ľudí to  nezaujíma. 
- Starosta obce pripomenul, že napriek tomu, že využívame miestny rozhlas, úradné tabule, 
webovú stránku, facebook a aplikáciu V obraze, mnohí ľudia o veciach nevedia. 
- Všetkých poslancov aj pracovníkov úradu oslovujú obyvatelia s požiadavkou na zasielanie 
sms, boli najlepšou formou informovania – starosta obce chce vstúpiť do rokovania 
s operátorom a skúsiť dohodnúť prijateľné podmienky, aby sa sms mohli obnoviť (aspoň 
v nejakom rozsahu). 
- Dotaz poslancov na možnosť priechodu pre chodcov pri škole – starosta obce 
nepredpokladá, že by nám na ceste 1. triedy povolili ďalší priechod, získať povolenie na tie 4, 
ktoré už máme, bolo veľmi problematické, trvalo to asi 6 rokov, je to daň za to, že tu máme 
cestu medzinárodného významu. Cesta je v zlom stave – naša žiadosť o opravu cesty bola 
dopravákmi posunutá na vyššie miesta.  
- Vladimíra Barišová informovala o chystanom bazári kníh – bude sa konať v priestoroch 
bývalej kaviarne v kaštieli Borčických. Peter Filo upozornil na vysokú vlhkosť priestorov – 
knihy sa tam nebudú skladovať, v rámci dňa konania sa privezú a odvezú.   
  

 
9.4 Záver 
Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť, pozval všetkých v najbližšiu sobotu na 

fašiangovú zábavu a starostovskú kapustnicu a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 
 
 
 
                                                                                               Jaroslav Mego 
                                                                                                starosta obce 
 
 
Overovatelia: 
 

Michaela Miklášová  .............................................. 
 
Peter Kukučka  .............................................. 
 
 

 

      

     
     
     
      
      


